
Eco-Invest: Paloma in delničarji
ob 5,4 milijona evrov

Eco-Invest obljubljal
za 70 milijonov evrov
investicij v Palomo
in dodatnih 200 delovnih
mest v naslednjih letih.
Gorju pova bo kazensko
ovadila upravo SDH
SREČKO KLAPS
Predsednik upravnega odbora slova-
škega sklada Eco-Invest Miroslav Vajs
se je s sporočilom za javnost odzval na
razplet torkove skupščine Palome in
demantiral izjavo predsednika uprave
Slovenskega državnega holdinga (SDH)
Marka Jazbeca, da obstaja velika ver-
jetnost, da Eco-Invest svoje ponudbe
ne bi uresničil.

Zapisal je, da so na skupščini pre-
dložili notarsko overjeno dokazilo o
namensko deponiranih sredstvih za
dokapitalizacijo Palome v višini 20
milijonov evrov. Jamstvi Tatra Banke
iz Bratislave, ki je članica skupine Ra-
iffeisen Bank International, je razpo-
slal tudi medijem. Glede na to, da so na
skupščini ponudili za 3 milijone evrov
več za dokapitalizacijo Palome, ceno
delnice pa dodatno dvignili še za pol
evra na 4,01 evra, Vajs ocenjuje, da so
Paloma in delničarji ob podpori večin-
skega državnega lastnika vsaj ob 5,4
milijona evrov. Ob tem so se zavezali
tudi, da bi za investicije v Palomi v na-
slednjih letih namenili okoli 70 milijo-
nov evrov. Nameravali so tudi prenesti
dele proizvodnje SHP Group, katere la-
stniki so iz sosednjih držav, na lokaci-
jo v Sladkem Vrhu. Palomo bi razvijali
kot glavno blagovno znamko na trgih
srednje in vzhodne Evrope, izdelke
Palome pa bi lahko plasirali tudi na
glavne trge SHP Group. "To pomeni, da
bi obdržali sedanje število zaposlenih,

v naslednjih letih pa bi lahko ustvarili
okoli 200 delovnih mest v regiji," je še
zapisal Vajs.

Nevena Tea Gorjup, prokuristka
podjetja Nevija in pooblaščenka Eco-
-Investa in malih delničarjev, je včeraj
napovedala, da bodo v naslednjih
dneh zaradi oškodovanja malih del-
ničarjev in države vložili izpodbojno
tožbo, zoper upravo SDH pa kazensko
ovadbo. "Četudi nadzorni svet SDH ne
bo ustrezno uveljavil svoje odgovorno-
sti, bomo kazenske ovadbe in odško-
dninske tožbe vložili tudi zoper člane

nadzornega sveta SDH," je dejala Gor-
jupova.

V naslednjih dneh nameravajo o
oškodovanju državne lastnine, kot je
še dejala Gorjupova, z javnim pismom
seznaniti tudi predsednika vlade Mira
Cerarja. Najkasneje do 20. januarja pa
pričakujejo sklic nove izredne skup-
ščine, na kateri bo ena od točk dnev-
nega reda razveljavitev sklepa torkove
skupščine Palome o tem, da jo lahko
dokapitalizira poljski sklad Abris Capi-
tal v višini 15 milijonov evrov in plača
še 3,30 evra za delnico Palome.

Uprava slovaškega Eco-lnvesta z Miroslavom Vajsom in Miloslavom Curilla (v ozadju)
odhaja iz Palome. potem ko so na skupščini izgubili boj s poljskim skladom Abris
Capital. (Andrej Petelinšek)
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PetekDržava: Slovenija

Doseg: 108.000

Stran: 7

Površina: 278 cm2 1 / 1


